
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg administrasjon
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 02.09.2021
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Inger Elise Netland Kolstø AP
Odd Mangor Einarsen AP
Einar Roald Endresen FRP
Dag Inge Aarhus H
Tore Olsen KL
Cathrine T. Hansen LO
Marit Sandve Risdal SP
Marianne Sol Levinsen UA
Stian Heimtun UNIO

Forfall Parti Varamedlem Parti
Ole Kristian Nilsen H
Mari Andrea Austad Nes KRF Sigve Medhaug KRF
Janett Gustavsen UNIO Camilla Sandhåland YS

Møtenotater:
11 representanter til stede:
Møteleder: Einar R. Endresen

Fra administrasjonen møtte: personal- og organisasjonssjef Gyda Dickson og personalrådgiver Turid
Sønstabø
Referent: Turid Sønstabø

Innkalling godkjent.
Saksliste godkjent.

Odd Mangor Einarsen(Ap) og Cathrine T. Hansen (UA) ble valgt til å underskrive protokollen sammen
med møteleder.

Møte slutt kl. 19.20
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

014/21 Sykefravær 2. kvartal 2021  

015/21 Aldersgrense for ansatte  

016/21 Rekrutteringssituasjonen i Karmøy kommune  

017/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ  

018/21 Samlesak for referatsaker  

019/21 Samlesak for spørsmål  
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014/21 Sykefravær 2. kvartal 2021 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Fraværstallene tas til orientering. 
 
 

02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

HUA - 014/21 Vedtak: 

Fraværstallene tas til orientering. 
 
 

 

 

015/21 Aldersgrense for ansatte 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 

25.05.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Personalrådgiver Turid Sønstabø orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 015/21 Vedtak: 

Saken tas til orientering. 
 

25.05.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 

Behandling 

Sak 18/21 ble behandlet før sak 15/21. 
Personalrådgiver Turid Sønstabø orienterte og svarte på spørsmål. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 

RFM - 018/21 Vedtak: 

Saken tas til orientering. 
 

27.05.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

Behandling 

Enstemmig vedtatt utsatt. 
 

HUA - 010/21 Vedtak: 

Saken utsatt. 
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02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

HUA - 015/21 Vedtak: 

Saken tas til orientering. 
 

 

 

016/21 Rekrutteringssituasjonen i Karmøy kommune 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 

02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

HUA - 016/21 Vedtak: 

Saken tas til orientering. 
 
 
 

 

 

017/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 
 

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 24.08.2021 - 017/21 

Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 24.08.2021 - 020/21 

 
1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 

saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 
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24.08.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen og Ravnsnæs foreslo følgende fellesforslag fremlagt av Reiersen: 
Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
Fellesforslaget fra Reiersen og Ravnsnæs enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 017/21 Vedtak: 

Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 

24.08.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 

Behandling 

Ved votering stemte 6 medlemmer mot innstillingen, mens 3 medlemmer (Ap 1 Storesund, Sp 1, 
MDG 1) stemte for. 
Saken går videre uten vedtak. 
 
 

HTM - 081/21 Vedtak: 

 

 

30.08.2021 Formannskapet 
 

Behandling 

Andersen (AP) fremmet følgende tilleggsforslag som punkt to til rådmannens innstilling: 
Torghandlere fritas fra å betale for standplass 
 
Thorheim (KL) fremmet ønske om å stemme generelt mot å ta betaling på torget. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Andersen (AP). Forslag fremmet av 
Andersen (AP) fikk 10 stemmer mot 1 stemme (1 KL) for rådmannens forslag, og vant frem. 
 
Forslag fremmet av Thorheim (KL) om å ikke ta betaling på torget fikk 2 stemmer (1 KL , 1 H), og falt. 
 
 

FSK - 078/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 

saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

2. Torghandlere fritas fra å betale for standplass 
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02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

Behandling 

Forslag til vedtak, foreslått av Einar Roald Endresen, Fremskrittspartiet 

Hovedutvalg administrasjon ønsker å ta bort siste punkt i 1.1 i "generelle regler ved utleie av 
kommunal grunn", hvor det kreves at "søknaden skal beskrive tiltakets ivaretakelse av FNs 
bærekraftsmål". 
Hovedutvalget ønsker heller ikke at man begynner å ta betalt for bruk av torgplass, men forutsetter 
at brukerne rydder opp etter seg når plassen forlates. 
 
 

Fellesforslaget fremmet av Endresen enstemmig vedtatt. 
 

HUA - 017/21 Vedtak: 

Hovedutvalg administrasjon ønsker å ta bort siste punkt i 1.1 i "generelle regler ved utleie av 
kommunal grunn", hvor det kreves at "søknaden skal beskrive tiltakets ivaretakelse av FNs 
bærekraftsmål". 
Hovedutvalget ønsker heller ikke at man begynner å ta betalt for bruk av torgplass, men forutsetter 
at brukerne rydder opp etter seg når plassen forlates. 
 
 

 

 

018/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

 

HUA - 018/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 

019/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
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HUA - 019/21 Vedtak: 

Ingen saker meldt 
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